
 

BALIO PROPOSAMENA  
 

 
Gure taldeko kideak helburu zehatz batekin elkartu gara. Gaur egun          
gero eta jende gehiago begietako arazoak ditu ainbat arrazoi         
ezberdinengatik: teknologia berrien erabilera masiboagatik, egoera      
txarretan denbora asko ikasten pasatzeagatik, adibidez argi oso        
gutxiarekin…  
 
Lentilen erabilera asko igo da     
azken urteetan eta gure helburua     
oni irtenbide bat bilatzea da.     
Kontuan artuta betaurrekoak gaur    
egun askoz gutxiago erabiltzen    
direla estetika dela eta batez ere,      
lentilla masiboaren erabilera   
murrizteko lentilla permanenteak   
ekoiztea erabaki dugu.  
 
Guk ez dugu produktu hau dendetan salduko, baizik eta ekoiztuko,          
beraz bigarren sektorean lan egingo dugu. Lentillak ekoiztuko ditugu  
horren zaintzarako behar diren produktuarekin batera, eta horrek        
biltzen duen kutxa baita ere. 
Beraz, gure baitan lan egingo dituzten enpresak egongo dira. 
 


